
Делегаткиња Нермина Капетановић поставила је питање Министарству 

правде Босне и Херцеговине које гласи: 

“Шта је предузело Министарство правде БиХ по питању рјешавања све израженијег 

проблема сајбер криминала и дјечије порнографије у БиХ?” 

 

 

 


